



PROTOKOLL

Styrelsemöte VBK tisdagen den 18 april 2023

Närvarande

Inger Blomqvist

Marianne Söderberg

Cathrine Wenngren

Wendy Mörk

Birgitta Zetterberg

Jill Nilsson

Marie Möller

Inger Jönsson

Ej närvarande

Annie Gottfridsson

- § 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- § 2 Marianne valdes till att justera protokollet.
- § 3 Dagordningen godkändes
- § 4 Ekonomi

Wendy har ansökt om swish-erbjudande i år igen via Sparbanken Skåne. Klubben får då 6 månader (max 10.000st) gratis swish.

Birgitta har beställt tre kompletteringskit till våra befintliga rallylydnadsskyltar från Tassashop då nya moment tillkommit. Även ett nytt komplett kit behöver beställas samt skylthållare, totalkostnad 5000kr.

Vi behöver även komplettera med två set nummerstickor. Birgitta undersöker varifrån vi ska beställa dessa. Styrelsen **beslutar** att Birgitta får köpa in två set nummerstickor, kostnad ca 900kr/st.

Eventuellt behöver vi även köpa in nya koner till rallylydnaden då domaren på tävling kan begära olika höjder på konerna. Birgitta undersöker vilka typer av koner som behövs.

Birgitta informerar även om att nya hinder kan behövas för att vi ska kunna genomföra rallylydnadstävlingar. Vi har idag fyra hinder men troligtvis behövs ytterligare hinder om vi ska ha flera klasser samtidigt på rallylydnadstävlingen. Birgitta undersöker vad som krävs enligt regelverket och vad som saknas på klubben och återkommer med ett förslag och prisuppgifter till styrelsen.

- § 5 Rapporter från utskotten

A. Tävlingskommitté

Planerade tävlingar 2023

- Blåbärstävling 29/4
- Rallylydnad 21 maj
- Agilitytävling 27–28 maj
- Rallylydnad 17 sept.
- Lydnadstävling 25 november – förslag att flytta till 26 nov.



Inger Jönsson rapporterar från söktävlingen den 16 april att tävlingen gick som planerat.

Inget nytt att rapportera inför kommande tävlingar.

B. Utbildningskommitté

Vid tidigare styrelsemöte diskuterade vi om vi skulle skicka ut ett inspirerande brev till medlemmarna med information om vår ungdomsverksamhet och vad klubben har att erbjuda. Marie, Marianne och Kerstin har ännu inte haft möjlighet att författa ett sådant brev. Styrelsen anser att vi kan avvakta med ett sådant brev då vi för närvarande ej har någon ny ungdomskurs att erbjuda och befintlig kurs är fulltecknad.

Marie, Marianne och Kerstin håller idag i ungdomsverksamheten på klubben men tar tacksamt emot hjälp från instruktörer. Birgitta hör med de som tränar rallylydnad om någon kan tänka sig att stötta ungdomsverksamheten och lära ut rallylydnadsmomenten.

Träningsgrupperna:

Frågan har kommit upp igen angående avgiften för träningsgrupperna. Wendy skickar ut sin sammanställning med argument igen till samtliga i styrelsen. Dokumentet kan även vidarebefordras till träningsgrupperna och vara ett stöd vid framtida diskussioner.

Specialsök:

Wendy har undersökt möjligheten att hyra "Gula stugan", norr om Silvåkra, av Friluftsförbundet. Wendy har lämnat ett prisförslag till Friluftsförbundet på en hyra på 100kr/tillfälle. Så snart vi fått besked från Friluftsförbundet kommer kurser i specialsök att planeras in. Precis som tidigare är det Jessica Olofsson som kommer hålla i de kurserna.

Marianne berättar att tre kurser fått ställas in pga. får få deltagare. Det är Ingrid Erikssons kurs i tävlingslydnad, helgkursen i agility samt barn/ungdom rallylydnad. Ingrid kommer starta upp en allmänlydnad I i stället i augusti.

C. Underhållskommitté

De kvällar som vi har mycket aktiviteter på klubben så är det trångt på parkeringen. Ett problem är även att man parkerar väldigt nära grinden vilket kan försvåra in/ut passagen för hundar som ska till och från kurserna. Ett förslag som diskuterades och är att parkeringsplatser kan markeras upp i gräset och en parkeringsfri zon införas vid grinden (fram till soptunnan). Wendy undersöker vilken färg vi kan använda oss av.

Grenen som föll ner vid på staketet ligger fortfarande kvar. Kommunen har svarat oss att de ej kommer åtgärda problemet utan det åligger klubben att själva bortforsla grenen enligt vårt arrendekontrakt. Wendy ombesörjer att trädet plockas bort.



Vi har haft fortsatta problem med att låset till appellplanen är svårt att öppna och stänga. Låset är nu uppsmörjt vilket förhoppningsvis minskar dessa bekymmer.

Ny fixardag är bokad till den 6/5 kl. 930. Städning av gräsklipparskjulet står på agendan.

Det har försvunnit saker från klubbhuset, bland annat nyinköpta termosar samt mat ur frysen. Ett meddelande ska läggas ut på Facebook med en information/uppmaning att återlämna de försvunna termosarna. Även bara att upplysa medlemmarna om att stölder skett och att de ska hålla gonen öppna. Cathrine har låskolv och nycklar hemma som kan användas för att låsa dörren till utbildningsrummet längst ner till höger i klubbstugan. I det rummet förvaras allt material inför tävlingarna och därför behöver rummet kunna låsas vid behov.

Osäkerhet råder kring hur projektorn på klubben fungerar. Inger hör med Elisabeth om det finns någon manual eller guide på hur man kopplar upp sig mot projektorn.

Gräsklippning: Förra året skötte Oliver gräsklippningen på appellplanen. Styrelsen **beslutade** att anlita Oliver även i år.

D. Avel och hälsa

Inget nytt att rapportera

E. Framtida kommitté

Wendy påminner Fredrik om att vi behöver en ny administratör på Facebook.

Diskussion har tidigare förts kring huruvida vi ska använda oss av SBK:s hemsida i stället för att ha en egen. Trelleborgs brukshundklubb har redan valt detta alternativ och det ser mycket intressant ut. Styrelseledamöterna uppmuntras att gå in på Trelleborgs Brukshundklubbs hemsida och se hur den är uppbyggd. Så kan frågan diskuteras vidare på nästa styrelsemöte. Inger skickar ut mer information samt länk till hemsidan.

Annie har lämnat in ett förslag på en anslagstavla/whiteboardtavla där information om kommande aktiviteter kan stå. Tavlan ska sitta så att alla enkelt kan se den och få en överblick över kommande aktiviteter på klubben. De som håller i respektive aktivitet får ansvar att uppdatera informationen på tavlan. Styrelsen **beslutade** att en whiteboardtavla ska införskaffas. Cathrine undersöker om Sparbanken Skåne har någon tavla över som klubben kan få.

§ 6

Styrelseledamöternas utskott

Tidigare i vintras hade vi ett företag ute som säljer LED-belysning för att undersöka möjligheten att byta ut befintlig belysning på appellplanen till LED-



lampor. Cathrine redovisade företagets analys samt offert för styrelsen. Den slutgiltiga offerten uppgick till ca 93.000kr exkl. installation. Med hänsyn till investeringens storlek, klubbens nuvarande kostnad för el-förbrukningen och det faktum att vi ännu ej vet var/när klubben ska flytta, valde vi att avvakta med denna investering. Offerten sparas dock för framtida kostnadsberäkningar inför kommande flytt.

Cathrine lyfte frågan om arvode borde utgå till nyckelpersoner inför en flytt av klubben. Kommande flytt kommer troligtvis kräva mycket tid och engagemang av de som ansvarar för flytten. Vi tar med oss frågan inför framtida planering. Men redan nu kan styrelsemedlemmarna föra anteckningar kring hur stor tidsåtgång det ordinarie styrelsearbetet kräver. Detta för att skapa referensvärde inför framtida utvärderingar.

§ 7 Inkommen post

Kallelse har kommit till Studieförbundets årsmöte.

Vi har även fått en inbjudan till Föreningarnas dag i Veberöd. Klubben kommer ej närvara i år.

Wendy har skickat ut alla kongresshandlingarna inför SBK:s kongressmöte.

§ 8 Föregående protokoll godkändes.

§ 9 Övriga frågor

Inga övriga frågor.

§ 10 Nästa möte är måndagen den 22 maj kl.18.30, på klubben.

§ 11 Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Protokoll för den 18 april 2023

Sekreterare Cathrine Wenngren

Ordförande, Inger Blomqvist

Justeras, Marianne Söderberg